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74. møde.  

Fredag den 24. marts kl. 10. 

Anden næstf ormand ( H anne Budtz): Det er 
meddelt mig, at udvalget angående forslag 
til lov om ændring af lov om luftfart ønsker 
at afgive mundtlig indstilling ved nævnte 
lovforslags 3. behandling. 

Den første sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af borgerlig strallelov, af lov om ikraft- 
træden af borgerlig straffelov m, m., af lov om 
rettens pleje og åf lov om uretmæssig konkur- 
rence og varebetegnelse. (Privatlivets Ig-ed 
m. M.) 

(Anden behandling af lovforslaget (hr. 37) 
findes i tidenden sp. 3893). ' 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Justitsministeren (K. Axel Nielsen): An- 
den behandling af lovforslaget gik så overra- 
skende hurtigt, at jeg ikke nåede at komme 
op på talerstolen og sige tak til udvalget for 
veludført, arbejde. Den fejl vil jeg gerne 
hermed berigtige. Tak, fordi udvalget har 
gennemført arbejdet i overensstemmelse 
med det, vi blev enige om. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget . 
vedtoges enstemmigt med 160 stemmer. 

Anden næstformand (Hanne Budtz): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling -al, forslag til lov om æn- 
dring af borgerlig straffelov. (Kapring af luft- 
fartøjJ. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 53) 
findes i tidenden sp. 3893), 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 169 stemmer. 

Anden næstformand ( H anne Budtz): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om boligbyggeri. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 17) 
findes i tidenden sp. 3915). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ove Hansen: Boligudvalget har efter lov- 
forslagets anden behandling modtaget en 
henvendelse fra Boligudvalget for Bevægel- 
seshæmmede, der beklager, at der ikke er 
taget hensyn til dets tidligere fremsendte 
henvendelser. 

Jeg kan på denne foranledning oplyse, at 
der under udvalgsbehandlingen er modtaget 
to henvendelser, begge dateret den 24. janu- 
ar, fra Boligudvalget for Bevægelseshæm- 
mede, og at vi i udvalget den 10. februar fra 
samme organisation modtog en deputation, 
der havde lejlighed til at redegøre mundtligt 
for sine synspunkter. Vi har på normal vis 
forelagt de nævnte henvendelser for bolig- 
ministeren, som i en skrivelse, der er op- 
trykt som bilag 11 til udvalgets betænkning, 
gør rede for de foreslåede ændringer i bolig- 
sikringsloven samt henviser til, at en række 
af de omhandlede problemer er genstand for 
behandling i et af socialministeren nedsat 
udvalg, der behandler problemerne omkring 
omsorgen for ældre og invaliderede. Jeg kan 
endvidere oplyse, at der i de af boligministe- 
ren fremsatte lovforslag om ændring af byg- 
gelovene er foreslået hjemmel til i bygnings- 
reglementerne at fastsætte bestemmelser, 
der sikrer, at de bevægelseshæmmede kan få 
bedre, muligheder for at bo og færdes i udlej- 


